

## Generalforsamling i Vesterled Grundejerforeningen den 24. maj 2018

Tilstede var omkring 40 fremmødte inkl. bestyrelsen

1. Foreningen byder igen på traktement med smørrebrød samt øl og vand, som blev indtaget med hygge og småsnak over bordene.
2. Kl. 19.00 Borgmester Thomas Gyldal Petersen holder oplæg og fortæller lidt om kommunens planer, bl.a.:
  - Rideskolen vil blive fornyet, da den er meget nedslidt – det kommer der en plan for.
  - Beholder 2 børnehaver.
  - Herlev lige nu – forsøger at vokse større og stærkere. Der kommer flere personer, der kan bidrage til ny energi i foreningslivet og som betaler skat, så økonomien kan booste. Derfor er der flere steder, hvor de bygger nyt, for at skabe plads til flere personer. Vi er nu omkring 28.700 indbyggere. Kommunen vil skabe flere boliger, så unge og gamle kan blive boende i kommunen.
  - Letbanen har fået en svær start, men det bliver godt og nemt for indbyggerne at komme frem og tilbage. Vesterled sø, Vores stolthed, men også anledning til megen brok – oversvømmelse, manglende lys, lystfiskere osv.
  - Der er sat penge af til afhjælpning af stier, som bliver oversvømmet, så vores sø kan også komme i spil. Kommunen er lydhør og samarbejdsvillig.
  - Lidt om puslespillet med buslinjer, der nedlægges efter metroen er kommet, for at ramme færres muligt.
  - Græsset slås ikke alle steder af hensyn til sommerfugle og bier.
  - Der kommer en invitation ud til alle grundejerforeninger, så de kan høre, hvad kommunen gerne vil i fremtiden og har tanker om.
  - Ny belyningsplan ved golf og ridebanerne.
  - Plan i det nordligste Herlev – vedligeholde og sørger for at være samme kvaliteter som nu

Spørgsmål og kommentarer fra salen:

- Mette Jakobsen: Ring 4 blevet dårligere efter der kom den brune stribe.
- Finn Jensen: Belysning – Der er kommet ny belysning på Åfaldet og fjernet flere end der er sat op, og derfor er der nu meget mørkt – *Thomas Gyldal vil kigge på det, hvis der sendes en mail.*
- Poul: Hvor kan man flytte hen som seniorer? (seniorboliger mangler) – *Der kommer seniorboligforeninger, men der bliver ikke bygget i de grønne områder. Hvis der skal være seniorboliger i vores område, skal det evt. gå gennem Grundejerforeningen (seniorboligforening)*
- Niels Knudsen: Letbane – hvad er planen og overvejer I trafikken på ring 4? – *Det er der tænkt på*
- Bodil: Kommer der nye planer om andre stier end golfstien, da den er meget øde? - *Planen kommer når vejdirektoratet er klar og har økonomi til det og desværre ikke før*
- Morten: Glad for stier □ □ □ DeDe n:ytfo ø tDk

- Lars. Vil vores veje blive privatejet – *Nej* 😊
- SvendAage: Vi har været glade for tilskud til vores grønne områder (miljøpulje), men hvorfor kan man ikke søge tilskud mere? *Puljen er nedlagt, men skriv gerne og så vil vi tale om det.*
- **Holmesvinget 2:** Skal der en letbane på ring 4? – *det er der ingen konkret planer om.*

Kl. 20.00 Formanden indleder den egentlige generalforsamling.

Dagsordenen præsenteres.

Valg af dirigent bliver Svend Aage og referent Malene - også fra bestyrelsen. Dirigenten konstaterer, at forsamlingen er lovligt indkaldt.

Formandens beretning i korte træk:

- Hvem er bestyrelsen og hvilke veje er repræsenteret
- Borgmestermødet
- Rottebekæmpelse
- Storskrald og ubudne skraldere
- Tip Herlev/mit Herlev
- Indsamling og sortering af madaffald fra 2019
- Hvad er sket i området siden sidst
- Hvad er sket de sidste 70 år – jubilæumsfest 18. august

Se evt. formandens detaljeret beretning på hjemmesiden [www.vesterled.net](http://www.vesterled.net)

Spørgsmål fra salen

- Sonja (Åfaldet): Hvad gør vi med åkanderne og deres spredning i søen?  
*Det tages op i søgruppen*
- Knudsen hvad er grundejerforenings andel af søen. *Formand viser på powerpoint*
- Sonja: kender vi til størrelsen af radon? *Man kan selv anskaffe sig en måler. Vi mener ikke, at det er så slemt, men det kan svinge meget.*

### 3. Regnskab

Lars gennemgik regnskabet, som er uden anmærkninger eller kommentarer fra revisorerne. Der er ingen kontingentstigninger, og vi har oparbejdet en formue, som skal bruges på jubilæumsfest og grusning af stien.

Søgruppens regnskab blev også gennemgået uden spørgsmål. Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen.

### 4. Ingen indkomne forslag.

### 5. Valg til bestyrelsen

- Alle 4 genvælges
- Suppleanter bliver Flemming Jensen og Morten Hansen (Kringholmen)

### 6. Finn Jensen og Marianne Astrup fortsætter som revisorer og Ole Simonsen er fortsætter som suppleant.

### 7. Skt. Hans udvalg er Torben.

Fastelavnsudvalg bliver Morten og Sofie Kringholmen 7 + hjælpere Malene og Britt sender skabelon videre

8. Eventuelt

- Vi har mistet 2 medlemmer af grundejerforeningen. Frede Damsgaard og Keld Andreasen Vi holder 30 sek stilhed.
- Mette (Åfaldet) – Gør opmærksom på lys ved stien – dette arbejder vi stadig på

Mødet afsluttes.

***Bestyrelsen takker for engageret deltagelse.***